

Title (en)

Method for feeding a production machine with a precision centering and apparatus therefor.

Title (de)

Verfahren zum Beschicken einer Bearbeitungsmaschine mit einem Feinzentrierschritt und Vorrichtung hierfür.

Title (fr)

Procédé pour alimenter une machine de production avec un centrage de précision et dispositif à cet effet.

Publication

EP 0481323 A1 19920422 (DE)

Application

EP 91117076 A 19911008

Priority

CH 328690 A 19901012

Abstract (en)

To feed a production machine with strip material from a coil (2, 15), an unwinding station (1) is provided in which the coil (2, 15) is unwound with its axis (5) vertical, i.e. while lying in a horizontal plane. As a result, the strip (4) drawn off from it lies in a vertical plane and, for the production machine, must be twisted through 90 DEG in a twisting section (20). In order to avoid internal stresses in the strip (4), the strip (4) is centred with respect to the centre axis (M) of the production machine before twisting is carried out, centring being performed in a centring device (6). <IMAGE>

Abstract (de)

Zum Beschicken einer Bearbeitungsmaschine mit bandförmigem Material von einem Coil (2,15) ist eine Abwickelstation (1) vorgesehen, in der der Coil (2,15) mit vertikaler Achse (5), d.h. in einer horizontalen Ebene liegend, abgewickelt wird. Damit liegt das von ihm abgezogene Band (4) in einer vertikalen Ebene und muss für die Bearbeitungsmaschine um 90° in einer Verdrehstrecke (20) verdreht werden. Das Zentrieren des Bandes (4) auf die Mittellachse (M) der Bearbeitungsmaschine geschieht, zur Vermeidung innerer Spannungen des Bandes (4), noch vor der Verdrehung in einer Zentriereinrichtung (6). <IMAGE>

IPC 1-7

B21C 47/34; B21D 43/02; B21D 43/20

IPC 8 full level

B21C 47/18 (2006.01); **B21D 43/00** (2006.01); **B21D 43/02** (2006.01); **B23Q 3/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B21D 43/023 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [YD] DE 1296475 B 19690529 - BUCKBEE MEARS CO
- [YD] EP 0267357 A1 19880518 - BRUDERER MASCHFAB AG E [CH]
- [AD] WO 9009945 A1 19900907 - BRUDERER AG [CH]
- [A] US 3583310 A 19710608 - BLOUGH LEONARD P
- [A] US 3810591 A 19740514 - HAVEN R
- [A] EP 0132819 A1 19850213 - SCHULER GMBH L [DE]
- [A] LU 43689 A1 19630706
- [A] DE 1208145 B 19651230 - DRIAM S A
- [A] WO 8703517 A1 19870618 - KENT CORP [US]
- [A] DE 1209842 B 19660127 - WILSON ENG CO INC LEE
- [A] US 4304370 A 19811208 - BOX WILLIAM A, et al

Cited by

DE102010016063A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0481323 A1 19920422; EP 0481323 B1 19950823; AT E126739 T1 19950915; DE 59106301 D1 19950928; ES 2033222 T1 19930316;
JP H04258329 A 19920914; US 5482225 A 19960109

DOCDB simple family (application)

EP 91117076 A 19911008; AT 91117076 T 19911008; DE 59106301 T 19911008; ES 91117076 T 19911008; JP 26453991 A 19911014;
US 19853494 A 19940218